
AD & JO 

Sida

MÖLNDALS KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige  1999-05-19 1 (27)

Plats och tid Stadshuset klockan 18.00 - 19.30

Beslutande Enligt förteckning på s. 2 

Övriga närvarande Enligt förteckning på s. 2 och 3

Utses att justera Matti Riukka (s) och Thomas Claéson (m)

Justeringens plats och tid Stadskontoret, måndagen den 31 maj 1999 klockan 8.00

Underskrifter Sekreterare ______________________________________________ Paragrafer 92 - 113
 Jan Persson , § 92 - 98       Yvonne Johnsson, § 99 - 113

Ordförande _______________________________________________
 Kaj Johansson (s)

Justerande _______________________________________________
 Matti Riukka (s)                         Thomas Claéson (m)

ANSLAG/BEVIS
Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag.

Organ Kommunfullmäktige
Sammanträdesdatum 1999-05-19
Datum för
anslagets uppsättande

Datum för
anslagets nedtagande

Förvaringsplats
för protokollet Stadskontoret
Underskrift ______________________________

Utdragsbestyrkande
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NÄRVARANDE

Beslutande

Ledamöter
Hans Bergfelt (m)
Hans-Ove Nilson (m)
Gunilla Larsson (m)
Johan Larsson (m)
Claes Olsson (m)
Suzan Gelesits (m), (1)
Thomas Claéson (m)
Bengt Möndell (m)
Kenneth Wallin (m)
Lennart Sandberg (m)
Kaj Johansson (s)
Lisbeth Årgårdh (s)
Birgit Svanteson (s)
Ralf Lorentzon (s)
Raili Pedersen (s)
Lars-Erik Möse (s)
Matti Riukka (s)
Maj-Lis Dahlgren (s)
Bengt Odlöw (s)
Mabel Hagman (s)
Patrik Karlsson (s)
Marion Carlsson (s)
Sven- Ove Johansson (s)
Jan Johansson (s)
Maj Keidser (s)
Marita Aronson (fp)
Dagmar Callgard (fp)
Stefan Robertsson (fp)
Rosi Tholin (fp)
Lennart Persson (fp)
Bengt Spiik (c)
Maija Savolainen (v)
Peter Westlund (v)
Åke Nises (v)
Yvonne Gillberg (v)
Anita Westman (v)

Laila Åkerberg (mp)
Hans Sternlycke (mp)
Lennart Olsson (mp)
Kent Helgesson (mp)
Peter Johnson (kd)
Åke Bergendahl (kd)
Birgitta Mattsson (kd)
Benny Strandberg (kd)
Hans-Olof Engvall (kd)
Sonja Gustafsson (spi)
Bengt Blomstrand (spi)
Lars G Andersson (spi)

Tjänstgörande ersättare

Bengt Hedberg (m)
Stefan Caplan (m)
Ingela Ohldin (m)
Marie Follin (m), (2)
Roland Alkvik (s)
Berndt Runberg (s)
Berith Stålhammar (s)
Lennart Wallensäter (s)
Göran Levin (fp)
Denny Olofsson (c)
Jan Kronberg (v)
Gunborg Hermansson (kd)
Samuel Gustafsson (kd)
Beatrice Philipson (spi)

Övriga närvarande

Ersättare
Marie Follin (m), (1)
Ulla Englund (s)
Ann-Marie Hallin (s)
Vibeke Ekström (s)
Kent Brattberg (s), (3)
Patricia Mellin (fp)

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Övriga närvarande forts.

Hans Wrenne (fp)
Kristina Darenberg (v)
Marie-Anne Halonen (mp)
Bertil Lyckå (mp)
Ivar Gustafsson (kd)
Gun Andrée (spi)

Tjänstemän m.fl.
Jan Rösman, stadskontoret
Yvonne Johnsson, (4), ”- 
Jan Persson, ”- 
Inger Larsfelt, Astra Hässle AB, § 94

(1) = 18.00 - 19.00, § 92-104, del av
(2) = 19.00 - 19.30, § 104, del av, - 113
(3) = 19.25 - 19.30,
(4) = 18.30 - 19.30, § 99 - 113

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 92

Parentation

Ordföranden Kaj Johansson (s) håller följande tal till minne av ledamoten 
Thor Mattisson (m), som avled den 19 maj 1999

”Budet om Thor Mattissons bortgång kom mycket tvärt. Många av oss upplevde att 
han fortfarande fanns mitt ibland oss varför budskapet blev alltför tvärt och gärna 
lite overkligt.

Thor kom till Mölndal någon gång på 60-talet. Hans första uppdrag var i gamla 
Mölndals stad och Stadsrevisionen. Det var med all säkerhet ett uppdrag som 
passade Thors karaktär nämligen att hålla ordning och reda. Uppdraget varade ett år 
då efter valet 67 startade den politiska karriär som vi i dag ser slutet på. Det var 
uppdrag i den dåvarande Drätselkammaren från 68 och Stadsfullmäktige  från den 
17/2 1969. Nuvarande Mölndals kommun startade 1971 och Thor fanns med i 
ledningen för de sammanläggningsdelegerade och intog uppdragen i 
Kommunfullmäktige och Kommunstyrelsen som ledamot

Thor var född i Skåne vilket gav hans gärning en alldeles särskild karaktär något 
som vi ibland är lite avundsjuka att vi inte besitter. En röst med särskild karaktär 
som lätt kunde urskiljas bland oss andra och med en snärt i replikerna som fick dom 
mest garvade av oss att lyssna med respekt. Att kombinera en särpräglad dialekt 
med en vass tunga och goda kunskaper tillhör en  politikers stora egenskaper. När 
det sedan framförs med glimten i ögat och en god portion humor ja då blir bilden 
nära nog komplett.

Karaktären har tystnat men våra minnen och kunskaper ska bestå. Vi som har till 
uppgift att företräda innevånarna i Mölndal får ta upp den fallna manteln och föra 
budskapet vidare. Att med glimten i ögat ta ansvar för vårt  samhälle och dess  
fortbestånd i demokratisk anda. Det blir vårt sätt att hedra vår avlidne ledamot. Vi 
sänder våra kondoleanser till de anhöriga lyser frid över Thor Mattissons gärningar 
och hedrar hans minne med en tyst minut.”
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Utdrag: § 93
Heinz Martini
Bo Ericson Meddelanden m.m.
Valberedningen 

Ordföranden meddelar att följande skrivelser m.m. har kommit in till 
kommunfullmäktige

1. Nr 99/01443
Skrivelse från personal på Sinntorps förskola om befarade nedskärningar 
inom barnomsorgen.

2. Nr 99/01721
Skrivelse från Sinntorpsskolans Brukarråd om befarade nedskärningar inom 
skolan.

3. Dnr 276/99 110
Begäran från Heinz Martini (c) om befrielse från uppdraget som ersättare i 
miljö- och hälsoskyddsnämnden.

4. Dnr 289/99 110
Begäran från Bo Ericson (c) om befrielse från uppdraget som ersättare i 
nämnden för kultur och fritid.

Kommunfullmäktiges beslut

Skrivelserna från Sinntorps förskola och Sinntorpsskolans Brukarråd läggs 
till handlingarna.

Heinz Martini och Bo Ericson befrias från sina uppdrag och skrivelserna  
överlämnas till valberedningen.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 1999:45
Utdrag: § 94 Dnr 839/97 627
Barnomsorgs- och
utbildningsnämnden Näringslivsmentorer i skolorna
Gymnasienämnden
Näringslivsenheten
Dagmar Callgard
Inger Larsfelt

Kommunfullmäktige biföll den 1 april 1998 (§ 63) en motion om införande 
av näringslivsmentorer i skolan. Samtidigt uppdrog kommunfullmäktige åt 
gymnasienämnden samt barnomsorgs- och utbildningsnämnden att med stöd 
av näringslivssekreteraren utarbeta under vilka former detta utökade sam-
arbete mellan skolorna och näringslivet ska bedrivas.

Ärendeberedning

På näringslivsutskottets sammanträde den 19 april 1999 (§ 50) informerade 
näringslivssekreteraren om det samarbete som inletts mellan näringslivet och 
skolorna.

Se barnomsorgs- och utbildningsförvaltningens tjänsteskrivelse den 21 april 
1999. Ett utökat samarbete kommer att ske mellan gymnasieförvaltningen, 
barnomsorgs- och utbildningsförvaltningen och näringslivssekreteraren 
genom att förvaltningscheferna i nämnda förvaltningar är inbjudna som 
representanter i näringslivsrådet.

Samarbetsformerna mellan skolan och näringslivet kommer också att vara en 
stående punkt för den arbetsgrupp som finns mellan skolledare inom barn-
omsorgs- och utbildningsförvaltningen. Andra viktiga områden som gruppen 
arbetar med är övergången mellan grund- och gymnasieskolan samt studie-
och yrkesvägledning.

Barnomsorgs- och utbildningsnämnden beslutade den 5 maj 1999 (§ 37) att 
överlämna förvaltningens tjänsteskrivelse som svar på fullmäktiges uppdrag.

Föredragning

Inger Larsfelt, Astra Hässle AB, redogör för sina erfarenheter som närings-
livsmentor på Kvarnbyskolan.

Anförande

Dagmar Callgard (fp) finner det inledda samarbetet mellan näringslivet och 
barnomsorgs- och utbildningsförvaltningen lovande, men konstaterar att 
gymnasienämnden ännu inte lämnat någon redovisning av under vilka former 
samarbetet skall ske med näringslivet.

Kommunfullmäktiges beslut

Ordföranden tackar för intressant information och kommunfullmäktige 
noterar informationen till protokollet.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 1999:46
Utdrag: § 95 Dnr 159/99 296
Gatunämnden
Lolalförsörjnings- Om- och tillbyggnad av gatukontorets Skedebroanläggning
utskottet
Ekonomiavdelningen I samband med ombyggnaden av Åbromotet har det varit nödvändigt med en 

omdisponering av gatukontorets Skedebroanläggning.

Kommunstyrelsen uppdrog den 4 augusti (§ 202) åt Samfast att i samråd med 
gatukontoret finna en hyresgäst för det norra området av Skedebroanlägg-
ningen samt att genomföra ombyggnad av befintligt kontorshus med anled-
ning av den ändrade infarten till Skedebroanläggningen. Gatukontorets nu-
varande verksamhet i stadshuset skulle bibehållas.

Ärendeberedning

Se Samfasts tjänsteskrivelse den 5 mars 1999.

Lokalförsörjningsutskottet har den 11 mars 1999 (§ 31/1999) föreslagit att 
kommunstyrelsen skall besluta att genomföra investering på 3,7 mkr i Ske-
debroanläggningen.

En förutsättning för investeringen är att ett separat hyresavtal träffas med 
gatukontoret samt att avtal träffas om utarrendering av anläggningens norra 
del, fastigheten Åby 1:98.

Investeringskostnaden för ombyggnad av Skedebroanläggningen som ur-
sprungligen beräknats till 1,7 mkr är omräknad till 3,7 mkr.

Gatudirektör Olle Niste och fastighetschef Eva Andersson redogjorde för 
ärendet vid arbetsutskottets sammanträde den 30 mars 1999 (§ 105). 

Se Samfasts tjänsteskrivelse den 30 mars 1999.

Arbetsutskottet överlämnade den 30 mars 1999 (§ 105) ärendet till kommun-
styrelsen utan eget förslag till beslut.

Kommunstyrelsen återremitterade den 30 mars 1999 (§ 96) ärendet till 
arbetsutskottet.

Se gatukontorets tjänsteskrivelse den 7 april 1999. Kostnaderna för om- och 
tillbyggnad har reducerats till 2,7 mkr.

Kommunfullmäktige godkände den 21 april 1999 förslag om arrendeavtal 
för fastigheten Åby 1:98 med Shurgard Storage Centers Sweden KB.Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 95 forts.

Under förutsättning av kommunfullmäktiges beslut, uppdrog kommunstyrel-
sen i § 103/1999 åt lokalförsörjningsutskottet att låta göra en om- och till-
byggnad av Skedebroanläggningen, under förutsättning av att separat hyres-
avtal tecknas med gatukontoret samt att avtal tecknas om utarrendering av 
norra delen av fastigheten Åby 1:98.

Kommunstyrelsen har vidare i § 103/1999 upprättat förslag till beslut.

Kommunfullmäktiges beslut i enlighet med kommunstyrelsens förslag

Kommunfullmäktige beslutar att göra en om- och tillbyggnad av gatukonto-
rets Skedebroanläggning för en investeringskostnad på 2,7 mkr.

Investeringskostnaden på 2,7 mkr skall täckas genom intäkter från utarrende-
ringen.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 1999:47
Utdrag: § 96 Dnr 960/98 058
Västtrafik AB

Obeskattade reserver vid bildandet av Västtrafik AB

Kollektivtrafiksystemet i Västra Götalandsregionen ändrades den 1 januari 
1999.

Den tidigare trafikorganisationen inom regionen med tre trafikhuvudmän  
avvecklades och ersattes av en trafikhuvudman som organiseras i ett moder-
bolag med fyra dotterbolag.

Kommunfullmäktige godkände den 16 december 1998 (§ 194) bl.a. en av-
veckling av den befintliga länstrafiken och förslag till aktieägaravtal avse-
ende Västtrafik AB. Vidare instämde fullmäktige i att utdelning av obeskatt-
ade reserver skulle ske enligt den s.k. ”kommunmodellen”.

Västtrafik AB har i en skrivelse den 12 april 1999 översänt Avtal angående 
obeskattade reserver per den 1997-12-31 i Göteborgsregionens Lokaltrafik 
AB (GL) och Göteborgs- och Bohusläns Trafik AB (GBL).

Till Mölndals kommun kommer 7 865 tkr att återbetalas.

Kommunstyrelsen beslutade i § 127/1999 att för egen del godkänna det till 
handlingarna i ärendet bifogade förslaget till Avtal angående obeskattade 
reserver per 1997-12-31 i GL och GBL, att gälla under förutsättning av 
fullmäktiges godkännande av avtalet.

Vidare beslutade kommunstyrelsen under förutsättning av kommunfull-
mäktiges godkännande av det ovan nämnda avtalet att uppdra och bemyndiga 
kommunstyrelsens ordförande att fatta de beslut och underteckna de 
handlingar som erfordras för genomförande av kommunfullmäktiges beslut.

Kommunstyrelsen har vidare i § 127/1999 upprättat förslag till beslut.

Kommunfullmäktiges beslut i enlighet med kommunstyrelsens förslag

1. Kommunfullmäktige godkänner det till handlingarna i ärendet bifogade 
förslaget till Avtal angående obeskattade reserver per 1997-12-31 i GL 
och GBL.

2. Kommunfullmäktige uppdrar åt och bemyndigar kommunstyrelsen att 
fatta de beslut och vidta de åtgärder som erfordras för genomförande av 
beslutet under punkt ett.

_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 1999:48
Utdrag: § 97 Dnr 1/99 731
Handikapprådet

Förslag till nya regler för handikapprådet (KHR)

De gällande reglerna för kommunens handikappråd antogs av kommunfull-
mäktige den 19 oktober 1995 (§ 171).

I samband med att socialnämnden upphör den 31 december 1998 har förslag 
till nya regler utarbetats. 

Ärendeberedning

Se socialtjänstens tjänsteskrivelse den 9 december 1998.

Socialnämnden föreslog den 17 december 1998 (§ 205) att kommunfullmäk-
tige skall anta nya regler för Kommunalt handikappråd (KHR).

På uppdrag av arbetsutskottet i § 38/1999 har stadskontoret i en tjänsteskri-
velse den 25 mars 1999 yttrat sig över förslag till nya regler för handikapp-
rådet. 

Kommunstyrelsen har i § 114/1999 upprättat förslag till beslut.

Anförande

Bengt Odlöw (s) håller ett anförande och yrkar bifall till kommunstyrelsens 
förslag.

Kommunfullmäktiges beslut i enlighet med kommunstyrelsens förslag

Kommunfullmäktige antar förslag till Regler för det kommunala handikapp-
rådet med följande tillägg under rubrikerna Arbetsformer och Sammansätt-
ning:

”Kommunstyrelsens sekretariat svarar för sekreterarservice och kansliservice 
till rådet. Vid rådets arbetsutskotts sammanträden anlitas personal vid vård-
och omsorgsförvaltningen.
Chefen för handikappfrågor skall, liksom övriga tjänstemän vid behov, 
finnas närvarande vid rådets sammanträden.”

”Kommunstyrelsen utser 3 ledamöter och 3 ersättare (utan krav att de skall 
tillhöra vissa nämnder).”
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 1999:49
Utdrag: § 98 Dnr 210/99 706
Vård- och omsorgs-
nämnden Förslag att kommunal hemsjukvård skall vara avgiftsfri
Regionstyrelsen i
Västra Götaland Från den 1 januari 1999 övertog kommunen ansvaret för hemsjukvård inkl. 

rehabilitering och hjälpmedel även i det ordinära boendet enligt de villkor 
som framgår i det särskilda avtal som antagits av kommunfullmäktige och 
regionfullmäktige.

Vård- och omsorgsnämnden gör den bedömningen att kommunen inled-
ningsvis helt avstår från att ta ut avgifter för kommunal hemsjukvård. Ett 
annat alternativ är att fullt ut tillämpa regionens regelsystem vilket innebär 
avgifter för sjukvårdande behandlingar av arbetsterapeut och sjukgymnast 
men inga avgifter för sjuksköterskeinsatser eller hjälpmedel. Mellanskillna-
den mellan dessa förslag är beräknad till 16 000 kronor per år under förut-
sättning att avgifter uttas efter samma praxis som regionen tillämpar.

Ärendeberedning

Se vård- och omsorgsförvaltningens tjänsteskrivelse den 10 mars 1999.

Se vård- och omsorgsnämndens protokoll § 34/1999.  

Kommunstyrelsen beslutade i § 124/1999 att meddela regionstyrelsen i 
Västra Götaland att kommunen bör ges möjlighet att deltaga i arbetet vid 
årlig översyn av regelsystemet för avgifter för medicinska behandlingar etc.

Kommunstyrelsen har vidare i § 124/1999 upprättat förslag till beslut.

Kommunfullmäktiges beslut i enlighet med kommunstyrelsens förslag

Kommunfullmäktige beslutar att tills vidare inte ta ut avgift för kommunal 
hemsjukvård (insats från sjuksköterska, sjukgymnast och arbetsterapeut) inkl. 
utprovning av hjälpmedel och dagrehabilitering.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 1999:50
Utdrag: § 99 Dnr 888/96 100
Hälsorådet
Miljö- och hälsoskydds- Utvärdering av tillsynsansvaret över tobakslagens efterlevnad
nämnden
Arbets- och familje-
stödsnämnden

Tobaksförsäljning till barn under 18 år är förbjuden sedan den 1 januari 
1997. Fullmäktige skulle utse den eller de nämnder som skall ha den omedel-
bara tillsynen i kommunen för de delar av lagen där Socialstyrelsen har den 
centrala tillsynen. (Tobakslagen § 12 och § 19, 2 st.).

Motivet för att kommunerna skall svara för den primära tillsynen är att de 
är tillsynsmyndighet enligt livsmedelslagen. Ungefär hälften av försäljnings-
ställena för tobak säljer också livsmedel.

Kommunfullmäktige beslutade i § 71/1997 att miljö- och hälsoskyddsnämn-
den skulle ha tillsynsansvar enligt tobakslagen § 12 över butiker, kiosker, 
varuautomater och de försäljningsställen som kom till nämndens kännedom, 
men för vilka godkännande enligt livsmedelslagen inte krävs. 

Kommunfullmäktige beslutade vidare att socialnämnden skulle ha till-
synsansvar enligt tobakslagen § 12 över samtliga serveringsställen, d.v.s. 
restauranger, gatukök, kaféer, konditorier, personalmatsalar och därmed 
jämförbara ställen.

Kommunfullmäktige uppdrog åt socialnämnden resp. miljö- och hälso-
skyddsnämnden att utvärdera tillsynsansvaret efter två år.

Ärendeberedning

Se miljö- och hälsoskyddskontorets samt arbets- och familjestödsförvaltning-
ens gemensamma tjänsteskrivelse den 11 februari 1999.

Miljö- och hälsoskyddsnämnden (§ 24/1999) samt arbets- och familjestöds-
nämnden (§ 42/1999) har överlämnat skrivelsen som rapport i ärendet.

Kommunstyrelsen överlämnade i § 115/1999 rapporten till kommunfull-
mäktige. Rapporten föranleder ingen ändring av tillsynsansvaret.

Anföranden

Anföranden hålls av Benny Strandberg (kd) och Bengt Odlöw (s).

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 99 forts.

Yrkande

Benny Strandberg yrkar att rapporten överlämnas till hälsorådet för 
kännedom.

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige överlämnar rapporten till hälsorådet för kännedom.
_____
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Handling 1999:51
Utdrag: § 100 Dnr 239/00 253
Tomas Bjernstad
Kommunstyrelsen
Planeringsutskottet

Försäljning av del av fastigheten Torrekulla 1:5, Nyhagenvägen 2 i 
Kållered (avtal 8-1999)

Ekonomiavdelningen 
Planeringskontoret har upprättat ett avtalsförslag om försäljning av ca
2000 m2 av fastigheten till Tomas Bjernstad för 1 225 000 kronor. Tomten är 
bebyggd med två byggnader.

Ärendeberedning

Se planeringsutskottets protokoll § 32/1999.

Kommunstyrelsen har upprättat förslag till beslut i § 121/1999.

Kommunfullmäktiges beslut i enlighet med kommunstyrelsens förslag

Kommunfullmäktige godkänner avtal 8-1999.

Kommunstyrelsen bemyndigas att i händelse av formella hinder i samband 
med försäljningens genomförande godkänna erforderliga justeringar i 
avtalstext och/eller i överlåtelse av egendomen till annan juridisk person.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 1999:52
§ 101 Dnr 244/99 730

Svar på interpellation om eventuellt personalkooperativ i 
skolvärlden och i vården

Hans Sternlycke (mp) ställde en interpellation om eventuellt personal-
kooperativ i skolvärlden och i vården till barnomsorgs- och utbildnings-
nämndens ordförande Patrik Karlsson (s) samt vård- och omsorgsnämndens 
ordförande Lars-Axel Karlsson (s) vid kommunfullmäktiges sammanträde 
den 21 april 1999 (§ 88).

Patrik Karlsson besvarar interpellationen och läser därefter upp Lars-Axel 
Karlssons svar.

Anföranden

Anföranden hålls av Hans Sternlycke (mp), Stefan Robertsson (fp), Bengt 
Odlöw (s) och Lars G Andersson (spi).

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige beslutar att interpellationen därmed skall anses vara 
besvarad.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 1999:53
§ 102 Dnr 245/99 400

Svar på interpellation om vilka förorenade gamla bensinstations-
tomter som finns i kommunen

Hans Sternlycke (mp) ställde en interpellation om vilka förorenade gamla 
bensinstationstomter som finns i kommunen till miljö- och hälsoskydds-
nämndens ordförande Berndt Runberg (s) vid kommunfullmäktiges samman-
träde den 21 april 1999 (§ 89).

Berndt Runberg besvarar interpellationen.

Anförande

Hans Sternlycke håller ett anförande.

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige beslutar att interpellationen därmed skall anses vara 
besvarad.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 1999:54
Utdrag: § 103 Dnr 940/98 823
Inga Johnsson
Bengt Spiik Svar på motion om sandning av motionsspår
Gatunämnden

Kommunfullmäktige beslutade den 16 december 1998 (§ 208) att till kom-
munstyrelsen för beredning överlämna en av Centerpartiets fullmäktigegrupp 
genom Inga Johnsson och Bengt Spiik undertecknad motion.

I motionen föreslås 

”att gatukontoret räknar fram kostnaden för att sanda ett - eventuellt fler -
motionsspår under vintern

att kommunfullmäktige väger framräknad kostnad mot en sämre folkhälsa 
och en ökad olycksrisk”.

Ärendeberedning

Se gatukontorets tjänsteskrivelse den 9 mars 1999. Av skrivelsen framgår att
parkavdelningen i dag sköter 14 km motions- och ridspår. Av motionsspåren 
är 12 km elbelysta. Större delen av året är dessa halkfria. Om sandning införs 
innebär det bl. a. att sandning och flisning måste skötas kontinuerligt. Kost-
naden för sandning och flisning bedöms uppgå till 50 000 - 100 000 kr/år.

Se gatunämndens protokoll § 52/1999.

Kommunstyrelsen har upprättat förslag till beslut i § 117/1999.

Anföranden

Anföranden hålls av Bengt Spiik (c) och Bengt Odlöw (s).

Kommunfullmäktiges beslut i enlighet med kommunstyrelsens förslag

Kommunfullmäktige beslutar att motionen skall anses besvarad med hänvis-
ning till gatunämndens yttrande.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 1999:55
Utdrag: § 104 Dnr 52/99 619
Ungdomspolitiska
gruppen, Patrik Karlsson Svar på motion om körkortsundervisning
Gymnasienämnden

Kommunfullmäktige beslutade den 27 januari 1999 (§ 15) att till kommun-
styrelsen för beredning överlämna en av ungdomspolitiska gruppen i full-
mäktige genom Patrik Karlsson undertecknad motion.

I motionen föreslås att kommunstyrelsen skall få ”i uppdrag att undersöka 
möjligheterna till att inrätta fri körkortsundervisning på gymnasieskolan i 
Mölndal”.

Ärendeberedning

Se gymnasieförvaltningens tjänsteskrivelse den 10 mars 1999.

Gymnasienämnden avstyrker motionen i § 53/1999. Nämnden delar motionä-
rens syn att det är angeläget för många att skaffa körkort samt att det är en 
mycket stor utgift för en ung människa. Men nämnden kan inte motivera ett 
bifall till motionen, då det skulle innebära ca 5,5 mkr i utgiftsökning.

Kommunstyrelsen har i § 125/1999 föreslagit att fullmäktige skall avslå 
motionen med hänvisning till gymnasienämndens yttrande.

Anföranden

Anföranden hålls av Patrik Karlsson (s), Bengt Odlöw (s), Stefan  Roberts-
son (fp), Åke Nises (v) och Matti Riukka (s).

Yrkanden

Stefan Robertsson yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.

Kommunfullmäktiges beslut i enlighet med kommunstyrelsens förslag

Kommunfullmäktige avslår motionen med hänvisning till gymnasie-
nämndens yttrande.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 1999:56
§ 105 Dnr 216/99 000

Redovisning av motioner, vars beredning ännu inte är avslutad

Stadskontoret har upprättat en förteckning över de motioner i kommunfull-
mäktige, vars beredning inte är avslutad.

Ärendeberedning

Se arbetsutskottets protokoll § 118/1999.

Kommunstyrelsen har i § 118/1999 överlämnat redovisningen till kommun-
fullmäktige för kännedom.

Anföranden

Anföranden hålls av Bengt Spiik (c) och Bengt  Odlöw (s).

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige lägger redovisningen till handlingarna.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 1999:57
§ 106 Dnr 188/99 611

Fråga om elevantalet i klasser på Östergårdsskolan i Kållered

Kent Helgesson (mp) ställde vid kommunfullmäktiges sammanträde den 
24 mars 1999 följande fråga till barnomsorgs- och utbildningsnämndens 
ordförande Patrik Karlsson (s)

”Östergårdsskolan i Kållered har stora klasser - i en åldersintegrerad 2-3:a 
går 42 elever. Kommer elevantalet öka eller minska i klasser framöver?” 

Barnomsorgs- och utbildningsnämndens ordförande Patrik Karlsson be-
svarade då  frågan helt kort, men bad att få återkomma efter att ha inhämtat 
ytterligare information.

Vid dagens sammanträde meddelade Patrik Karlsson bl.a. att det läsåret 
98/99 finns 42 elever och 2,1 lärarresurs. För nästa läsår 99/2000 förväntas 
42 elever med 2,24 lärarresurs.

Anförande

Kent Helgesson håller ett anförande.

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige beslutar att frågan därmed skall anses vara besvarad.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Utdrag: § 107 Dnr 212/99 110
Byggnadsnämnden
Henrik Sjölander
Förtroendemanna-

Kompletteringsval av en ersättare i byggnadsnämnden efter Lena 
Sjölander (fp)

registret
På förslag av Dagmar Callgard (fp) utser kommunfullmäktige Henrik Sjö-
lander, Hagåkersgatan 18 A, 431 41 Mölndal till Folkpartiet liberalernas 
ersättare i byggnadsnämnden efter Lena Sjölander.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Utdrag: § 108 Dnr 299/99 737
Kommunstyrelsen

Motion om arbetspool för villa- och fastighetsvård

I en av Bengt Spiik och Denny Olofsson (c) undertecknad motion föreslår 
Centerpartiets fullmäktigegrupp 

”att en arbetspool för villa- och fastighetsvård inrättas till hjälp åt äldre-
boende i villor eller radhus

att idag arbetslösa personer bereds arbete i poolen”.

Kommunfullmäktiges beslut

Motionen remitteras till kommunstyrelsen för beredning.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Utdrag: § 109 Dnr 295/99 105
Kommunstyrelsen

Motion om medborgarkontor i Mölndals stadshus

I en av Anita Westman undertecknad motion föreslår Vänsterpartiets 
fullmäktigegrupp följande

” Informationscentralen bör utvecklas till ett medborgarkontor där sam-
verkan med exempelvis föreningsliv och studieförbund blir viktiga 
inslag.

Bjud in föreningar som Guldkanten, Föreningen Brottsofferjouren och 
liknande kring en diskussion om inte den del av deras verksamhet som 
riktar sig mot medborgaren skall ha sin plats kring stadshushallen.

För närvarande är det endast partier i kommunledningsorganistionen 
som har tillträde till rum i anknytning till stadshushallen. Vi önskar att 
alla partier i kommunfullmäktige bör erbjudas en plats i anknytning till 
stadshushallen.

Stadshushallens kafé bör anpassa sina öppettider till när medborgar-
kontoret har öppet.

I beredningen och genomförandet av motionen bör invandrares och 
kommunikationshandikappades behov beaktas.

I samband med att antal besökare ökar bör olika säkerhetsaspekter i 
stadshuset ses över.

Att stadskontoret får i uppdrag att vidareutveckla idén med ett 
medborgarkontor i stadshuset samt förbereda ett genomförande av 
densamma.”

Kommunfullmäktiges beslut

Motionen remitteras till kommunstyrelsen för beredning.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Utdrag: § 110 Dnr 184/99 311
Kenneth Dahlgren

Interpellation till gatunämndens ordförande med kompletterande 
frågor om kostnadsöverskridande, Gunnebo bro

Dagmar Callgard (fp) lämnar följande interpellation

”Interpellation etc.” Bilaga A § 110.

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige beslutar att interpellationen får ställas.

Ordföranden meddelar att interpellationen om möjligt skall besvaras vid 
nästkommande sammanträde.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Utdrag: § 111 Dnr 300/99 149
Bengt Odlöw

Interpellation till kommunstyrelsens ordförande om avsaknaden 
av information om företagen i Lindome och Kållered i näringslivs-
bilaga till Göteborgs-Posten

Rosi Tholin (fp) lämnar följande interpellation 

”Interpellation etc.” Bilaga A § 111.

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige beslutar att interpellationen får ställas.

Ordföranden meddelar att interpellationen om möjligt skall besvaras vid 
nästkommande sammanträde.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Utdrag § 112 Dnr 301/99 300
Kenneth Dahlgren

Interpellation till gatunämndens ordförande om nerkörda 
informationsskyltar vid rondell i Toltorpsdalen

Göran Levin (fp) lämnar följande interpellation

”Interpellation etc.” Bilaga A § 112.

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige beslutar att interpellationen får ställas.

Ordföranden meddelar att interpellationen om möjligt skall besvaras vid 
nästkommande sammanträde.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 113 Dnr 294/99 115

Fråga om medborgarkontor i Lindome

Benny Strandberg (kd) har begärt att få ställa följande frågor till personal-
och organisationsutskottets ordförande Ralf Lorentzon (s)

” 1. Hur långt har IT-rådet kommit i sitt arbete med Intranät?

2. Vad återstår tekniskt för att kunna starta ett Medborgarkontor i Lindome

3. När får kommunfullmäktige ta ställning till ett förslag om Medborgar-
kontor i Lindome?”

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige beslutar att frågan får ställas.

Ralf Lorentzon besvarar frågorna.

Kommunen har anskaffat programvaran Lotus Notes inför uppbyggnad av 
intranät på förvaltningarna.

Kommunens intranät beräknas tas i bruk vid årsskiftet 1999/2000. Intranät 
är en förutsättning för någon form av medborgarkontor i Lindome.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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